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Funktionshinderrådets möte  
den 27 februari 2017, nr 2 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Blazena Westerlund, vice ordförande 

Annika Nyström Karlsson 

Lena Nisula Wester  

HSO1 

HSO 

HSO 

HSO 

SRF3 

Lars Jonsson  HSO 

Beatrice Kolijn 

 

Förhinder 

 

DHR2 

 

 

 

 

Tjänstemän 

 

Per-Ove Mattsson Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare    Per-Ove Mattsson 

 

 

Kerstin Järneberg   Beatrice Koljin 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot  Beatrice Kolijn     

utsågs att justera protokollet den     2 mars 2017  

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 23 januari 2017 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Jonas Wilhelmsson, avd. chef egen 

regi 

-Jonas berättade om att den dagliga verksamheten Farsta dagliga 

verksamhet, övergår i kommunal regi från och med 1 mars och 

att arbetet med att förbereda detta pågår för fullt hos 

förvaltningen. Samtliga bland personalen och verksamhetschef en 

anställs av förvaltningen.  

- Den 1 maj är det dags för nästa övertagande då Farsta strands 

gruppbostäder återgår i förvaltningens egen regi. Processen kring 

övertagande pågår och där kommer också samtlig personal och 

chef att anställas av förvaltningen.  

- Ny gruppbostad planeras i Sköndal. Inflyttning under senhösten. 

Ledamot ställde frågor gällande gruppbostaden och hyreskostnad 

samt om kostnader för bredband, fiber, diskmaskin ingår i 

hyreskostnaden. Jonas återkommer med svar via mail till rådet.  

 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Stefan Karlsson, Atrium   

- Stefan berättade att Åhléns kommer att minska ner sina 

lokalytor i centrum. En viss ombyggnad kommer att 

genomföras och de ytor Åhlens lämnar kommer att 

erbjudas andra näringsidkare.  

- Nedre plan och restaurangtorget. Nivåskillnaderna på 

nedre plan kan vara svåra för personer som har svårighet 

att gå och Stefan lovade undersöka vad man kan göra åt 

saken 

- Återkommande synpunkt är att skyltarna vid toaletterna 

sitter för högt upp.  
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- Stefan tar även med sig synpunkterna om detta.  

 

 

 

§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 9 mars 

2017 

Ärende nr 2 : Rådet anser att det borde upprättas en lista med de 

frågor som ställs vid öppet forum som också finns bifogat 

protokollet. Det är positivt att få veta vilka frågor som tas upp, 

dock är det inte lika nödvändigt att få anteckningar på vad som 

sades under varje fråga.   

 

Ärende nr 3: Ställs frågor om tillgängligheten till föreningarnas 

lokaler frågar sig rådet. Frågan om tillgänglighet till de olika 

föreningslokalerna är viktig att informera om till de som 

eventuellt är intresserade av att gå med i föreningarna.   

 

Ärende nr 4: Fråga om förvaltningen klarar att göra 

besparingarna. P-O Mattsson hänvisar till förvaltningens svar 

som gör bedömningen att de generella effektiviseringarna kan 

hanteras eftersom det samtidigt höjs schabloner och 

verksamhetsområdet har en stabil ekonomisk situation.   

 

Ärende nr 8 : Rådet tycker att det är positivt att man satsar på 

aktiviteter i Fagersjö.  

 

Ärende nr 13: Bra att det byggs, anser rådet. Oroande dock att det 

är backigt i området och att besöksparkering saknas. Det är 

viktigt att man arbetar med att göra området så tillgängligt som 

möjligt så att ambulans och utryckningsfordon kan komma fram. 

Viktigt också att kollektiva färdmedel byggs ut.  

 

Ärende nr14 : Det är positivt med en översyn och att hastigheten 

föreslås sänkas på vissa sträckor. Särskilt hastigheterna runt 

skolor bör uppmärksammas.  

 

Ärende nr15 : Rådet är mycket positiv till föreningsbidragen, 

även om det är små belopp till vissa föreningar är det ett 
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välkommet stöd.  

 

 

 

 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

 

Balanslistan uppdaterades,  se bilaga  

 

§ 9 Rapporter 

- Hållbarhetskommissionens rapporter.  

* Ungas etablering på arbetsmarknaden. Rådet tycker att 

man i rapporten buntar ihop behovsgrupperna för mycket 

och att man därigenom missar de specifika behov de olika 

grupperna har av stöd och hjälp för att få arbete. Det är till 

exempel stora skillnader i hur stödet ska utformas för att 

på bästa sätt kunna hjälpa funktionsnedsatta ungdomar 

och nyanlända ungdomar. För ungdomar med 

funktionsnedsättningar handlar det om svårigheter av 

permanent slag som inte går att utbilda bort utan det 

behövs särskilt utformat långsiktigt stöd för denna grupp 

för att de ska komma in och vara kvar på 

arbetsmarknaden.  

*Rapporten om arkitektur och kultur är positiv. Kultur är 

viktigt för alla och det är viktigt att alla, inte minst 

funktionsnedsatta, får tillgång till den stora bredd av 

kulturaktiviteter som finns i dagens samhälle.   

- Rapport från referensgruppen Medborgarbudget Måsen i 

Fagersjö.  

Rådet tycker att det är positivt och att så många lämnat 

synpunkter och idéer. Nytt möte i mars då 

referensgruppen även ska få träffa arkitekt.  

- Den 10 mars ska ordförande och vise ordförande i rådet 

delta vid ett möte som socialförvaltningen anordnar för 

stadsdelarnas funktionshinderråd. Södermalms och 

Farstas samt socialnämndens funktionshinderråd är 

inbjudna att berätta om hur samverkan fungerar mellan 
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rådet och förvaltningen. Detta för att ge övriga råd tips 

och råd hur man kan arbeta i råden.  

 

- § 10 Övriga frågor 

- Rådet ska tillsammans med pensionärsrådet träffa 

Trafikkontoret den 2 mars.  

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 10 april 2017.  

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet. 


